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REUNIÓ OBERTA 19.12.2012: Repensant AuS.  

Projectes per al 2013. 
 
Visita als Vivers Ter:  
 
Toni Solanas exposa com a activitat de format més obert i lúdic, la proposta de 
realitzar una visita als Vivers Ter, per rebre una xerrada sobre aigua i murs verds per 
en Jochen Scheerer. 
 
Incentius als socis actius:  
 
Carina Artigas proposa per tal d'incentivar una actitud més activa i participativa per 
part dels socis, es proposa que aquells que col·laborin activament en l'organització 
d'actes i portin endavant algun tipus d'iniciativa tinguin prioritat sobre els agrupats 
passius en la concessió de cursos gratuïts, libres i altres avantatges que s'ofereixin als 
agrupats. 
 
Intensificar la pressió a promotors, constructors, tècnics i administracions per a la 
promoció de la rehabilitació sostenible: 
 
Sobre una proposta d'Anna Noguera Cal incidir més i ser més actiu en la exigència 
de que els actors implicats adoptin criteris ambientals. No es suficient amb realitzar 
xerrades o jornades. Cal implicar promotors, constructors i tècnics en un projecte 
conjunt.  
 
Es proposa organitzar una jornada conjunta amb els tres sectors per fer difusió de tot 
el que es pot fer dintre de l'àmbit de la rehabilitació. Com que la problemàtica 
actual és la falta de liquiditat, fora convenient explicar que  existeixen projectes 
europeus de finançament econòmic que recolzen aquest tipus de projectes. Un altre 
dels temes susceptibles de tractar-se a les jornades són de polítiques de rehabilitació 
a països on s'hi fan polítiques potents en aquest sentit. 
 
Per a aconseguir la major difusió possible es considera la conveniència que aquestes 
jornades de rehabilitació sostenible siguin itinerants (per exemple es desenvolupin al 
COAC, a la Cambra de Comerç, etc... ). 
 
Es tractarà d'aconseguir la participació de personalitats com el conseller, el 
president del gremi de constructors, de promotors, persones implicades com en 
Xavier Casanovas de col·legi d'aparelladors),etc...  
 
I per últim i aprofitant que el tema també es tractarà a la pròxima edició del 
Construmat es mirarà de generar algun tipus de sinergies amb ells.  
 
En Toni  Solanas i la Mireia Vergés s'ofereixen a treballar conjuntament en 
l'organització de les jornades. 
 
Aconseguir que veritablement es valori els factor “sostenibilitat” als concursos 
públics: 
 
L'Anna Noguera considera que actualment existeix una problemàtica amb els 
concursos on la sostenibilitat no es té en compte o es valora de forma errònia. Es 
considera que el desconeixement per part dels mateixos tècnics i la falta d'interès de 
valorar en profunditat el paràmetre “sostenible” dintre dels projectes n'és una de les 
causes.  
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Es proposa que AuS crei una comissió que faci seguiment i es posicioni en el cas de 
concursos adjudicats sense seguir aquestos criteris. 
 
Promoció de l'arquitectura i la rehabilitació sostenible entre els infants: 
 
La Sònia Dalet Es proposa organitzar tallers per a infants d'introducció a la 
construcció sostenible, de la mateixa forma que a l'escola està totalment assumit 
que s'ha de fer recollida diferenciada.  
 
Cal esbrinar qui organitza els tallers per a infants dels dissabtes matí pel COAC, i 
organitzar-ne alguna.  
 
Vincular-ho a la Xarxa d'Escoles Verdes, proposar-los que participin d'aquestes 
activitats, per crear sinergies amb altres col·lectius i fomentar la vessant lúdica d'AuS.  
 
Foment d'un nou paradigma turístic: 
 
Fomentar que el sector turístic s'orienti cap a la sostenibilitat. Es pot parlar de  
rehabilitacions energètiques del parc construït, intervencions paisatgístiques, 
reducció de l'impacte ambiental de l'activitat, noves formes de turisme, etc... 
 
Per compensar qüestions com la falta de subvencions a aquestes iniciatives, es 
proposa fer didàctica sobre els beneficis d'avançar cap a un nou model de turisme. 
 
Mireia Vergés i Anna Noguera miraran d'organitzar una jornada en la que es pugui 
tractar i debatre sobre aquest tema.  
 
Es proposa el 12 de Febrer com a dia per a organitzar la jornada. Es proposa al  
Gerardo Wadel com a ponent principal, amb un debat obert als assistents posterior i 
per acabar una taula rodona amb 2 o 4 ponents més a fixar. 
  
 
 
Barcelona, 19 de Desembre 2012 


